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Dagsorden for det åbne møde: 

Pkt. 01  Godkendelse af dagsordenen  

Pkt. 02  Formandens beretning. 

 

Økonomiske forhold 

Pkt. 03 Balancer. 

 

Ad hoc-opgaver 

Pkt. 04 Udnyttelse af tidligere transportbenyttet jern, der ligger i nærheden af B 221 

fundamentet. 

Pkt. 05 Forslag til borgermødet 

 

Orienteringssager 

Pkt. 06 Orienteringssager 

 

Pkt. 07 Eventuelt 

 

 
 
Mødet startede kl. 13.00. 
 
 
Deltagere: 

 
Atassut 
 
Albrichtine Lynge 
 
 
Siumut 
 
Barnabas Larsen 
Efraim Olsen 
 
Fraværende med afbud: 
 
 
Fraværende uden afbud: 
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Pkt. 01  Godkendelse af dagsordenen 

 
Afgørelse 
 
Godkendt 
 
 
 
Pkt. 02 Pkt 02 Formandsberetning. 

 

Bilag 1. 
Formandens beretning. 

 
Afgørelse 
 

Taget til efterretning. 

 

Pkt. 03 Balancer. 

Regelgrundlag 

 
Kasse- og regnskabsregulativ - bilag 1.  

Balance. 
Kasse- og regnskabsregulativ for Qeqqata Kommunia 
 
Indstilling 
 
Administrationen indstiller 
 
Afgørelse 
 
 
Taget til efterretning 
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Pkt. 04 Udnyttelse af tidligere transportbenyttet jern, der ligger i nærheden af B 221 

fundamentet. 

J.nr. 

Baggrund: 

Formanden for bygdebestyrelsen Barnabas Larsen har fremsat forslaget til dagsordenen. 

Forslaget er, at der nedskrives efternavne på de første grundlæggere i Kangaamiut i den gamle 
jernmetal der ligger i nærheden af B 221 fundamentet, og som førhen blev brugt til at transportere 
rør. 
At man på den rustfrie jern nedskriver navne og efternavne af de først ankomne personer til 
Kangaamiut, f.eks.: ” Rosing” som var den første der kom til Kangaamiut.  
 
Der skal findes personer til nedskrivning og personer til at udføre opgaven. 
 
 
Indstilling 
 
Administrationen indstiller, at medlemmer drøfter sagen og tage afgørelse. 
 
 
Afgørelse 
 
Udførelse af opgaven taget til afgørelse. 
 
Albricht Kreutzmann spørges om han kan udføre opgaven. 
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Pkt. 05 Forslag til borgermødet 

J.nr. 
 
Baggrund: 
 
Formanden for bygdebestyrelsen Barnabas Larsen har fremsat forslaget til dagsordenen. 
Formanden fremkom med forslag mht. arrangering af iværksættelse af arbejdspladser med indhold 
af opfordring til bygdeborger om samarbejde og diskussion med følgende forslag: 

1. Efterlyse personer der kan varetage bygning af vandrehjem 
2. Efterlyse personer der kan iværksætte produktion af tørret fisk og kød 
3. Efterlyse personer der kan iværksætte produktion af tørret tang og andre havplanter. 

Der kan dertil tilføjes flere, hvor opnåelse af håndtering af etablering af et samarbejde- og 
undersøgelsesorganer  primært ønsket prioriteret. 
 
 
Indstilling 
 
Administrationen indstiller, at medlemmer drøfter sagen og sættes dato til borgermødet. 
 
 
Afgørelse 
 
 
Borgermødet afholdes i mødelokalet onsdag den 27/09/2017. 
Værkstedet drøftes under ”Eventuelt” 
 
 
 
 

Orienteringssager 

Pkt. 06. Orienteringssager 

• Kontorlederens månedsrapportering for august 2017. 

• Angående svarbrev til KANUNUPE´s orientering om ændring af foreningens vedtægt. 

• Besvarelse til skrivelsen angående kajen i Kangaamiut. 

 

Pkt. 07. Eventuelt 

• Der rettes henvendelse til ”Polaroil” angående kajen 

• Fra bygdebestyrelsen deltager Efraim Olsen til skolebestyrelsesvalget. 
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Mødet sluttede kl 14:05 
 
 


